
 
Z A P I S N I K 

8. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke 
održane 27. ožujka 2014. godine 

 
Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-

Bukovac. 
 
Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da su sjednici nazočna 32 člana Gradskog 

vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke. 
 
Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Ivan Bogdanić, Teo Božanić, 

dr.sc. Aleksandar Bulog, Hrvoje Burić, mr.sc. Vesna Buterin, mr.sc. Ernest Cukrov, 
Ljiljana Cvjetović, dr.sc. Tea Čaljkušić-Mance, Snježana Čop, Ljubica Dujmović-
Kosovac, Ivan Ivaniš, Sanjin Kajba, dr.sc. Petra Karanikić, Ana Komparić Devčić, 
Sandra Krpan, Sanjin Kuljanić, Bojan Kurelić, Ida Mahmutefendić, Ljiljana Mihić, Nikolina 
Milčić, Predrag Miletić, Duško Milovanović, Danijel Paliska, Dorotea Pešić-Bukovac, 
Gordana Petrović, Vuk Prica, Vedran Sabljak, Čedomir Salević, Danko Švorinić, Ana 
Trošelj, Walter Volk i Davor Zubović. 

 
Izostanak su opravdali članovi Gradskog vijeća: dr.sc. Nikola Ivaniš, Ivan Kirin 

i Milena Kraljević. 
 

 Na zapisnik 7. sjednice Gradskog vijeća održane 27. veljače 2014. godine nije 
bilo primjedbi. 

 
 UVODNE OBAVIJESTI 

 
Predsjednica Vijeća je obavijestila da su članovima Vijeća, sukladno članku 73. 

Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljeni pisani odgovori na pitanja članova Gradskog 
vijeća Nikoline Milčić i Danijela Paliske,  
 
 
 AKTUALNI SAT 

 
1. ANU KOMPARIĆ DEVČIĆ interesira kako napreduje projekt izgradnje stadiona na 
Kantridi? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se sada intenzivno radi na 
izradi projekta novog stadiona na Kantridi, formirane su radne grupe od predstavnika NK 
Rijeke i Grada Rijeke, radi se na pripremi projektne dokumentacije za potrebnu 
infrastrukturu odnosno pristupne ceste. Očekuje da bi se negdje do kraja ljeta mogle 
završiti sve potrebne aktivnosti vezane za izradu projektne dokumentacije te pokrenuti 
postupci ishodovanja građevinske dozvole, a do kraja godine može se očekivati i 
početak radova. U međuvremenu će se definirati ugovorne obveze između NK Rijeke 
odnosno fondacije Social Sport koja će financirati izgradnju stadiona i Grada Rijeke koji 
će financirati izgradnju infrastrukture i osigurati zemljište. 

 Također, intenzivno se radi na projektu kampa za treniranje na području 
Rujevice i očekuje da bi se do ljeta moglo krenuti s nekim aktivnostima za izgradnju 
nogometnih igrališta za treninge svih uzrasta NK Rijeke i drugih nogometnih klubova u 
Rijeci. 

 
2. VEDRAN SABLJAK je upitao zašto su roditelji djece polaznika nogometne škole NK 
Orijent bili prisiljeni vlastitim sredstvima i donacijama obnoviti derutne svlačionice 
stadiona na Krimeji, a djelatnici NK Orjent obnavljati zidove oko travnjaka, kada se zna 



da postoji TD Rijeka sport koje godišnje iz Proračuna dobiva 20-tak milijuna kuna za 
održavanje i obnovu sportskih objekata u Gradu Rijeci? Ujedno ga interesira koliko je TD 
Rijeka sport d.o.o. u zadnje dvije godine uložio sredstava u stadion na Krimeji? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je NK Orijent, kao i svaki 
drugi sportski klub, udruga građana koja ima svoju upravu koja sama odlučuje i 
poduzima aktivnosti. Prema tome, sami su odlučili da nešto naprave i nitko na ništa nije 
bio prisiljen. U proteklih nekoliko godina u nogometne terene uložena su znatna 
financijska sredstva u iznosu od oko 80-tak milijuna kuna. Između ostaloga, uređene su i 
svlačionice i travnjak NK Orijent, a na jednom dijelu igrališta postavljena je i umjetna 
trava. Međutim, ako se smatra normalnim da na travnatom terenu kontinuirano i bez 
prekida treniraju svi uzrasti nogometaša onda takav travnati teren ne postoji. Prema 
tome, on bi isto mogao postaviti pitanje NK Orijent zašto je nakon ulaganja Grada 
Rijeke, u relativno kratkom vremenskom razdoblju, taj objekt toliko devastiran, jer  
sredstva koja je Klub dobivao i koja su ulagana u održavanje samog stadiona na Krimeji 
nisu mala. U ovom trenutku ne zna točan iznos koji je uložen za održavanje stadiona, pa 
će članu Vijeća dostaviti pisani odgovor. 

 
VEDRAN SABLJAK je dodao da je umjetna trava postavljena na maloj površini iza gola 
od cca 10 m2, a travnjak se uništava jer se na njemu redovno održavaju treninzi. 
Međutim, TD Rijeka sport zaduženo je za održavanje sportskih objekata u Gradu Rijeci. 
Uprava Nogometnog kluba Orijent je u par navrata slala zahtjev za obnovu tog stadiona. 
Upitao je Gradonačelnika da li je vidio u kakvom su stanju mjesta za navijače, to su 
drvene daske iz 19. stoljeća. Smatra da bi odgovorni ljudi u TD Rijeka sport trebali češće 
obilaziti sportske objekte u Gradu Rijeci i poraditi na tome da ti objekti imaju određene 
standarde. 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako često svraća na taj 
stadion i nije primijetio da je stanje tako zabrinjavajuće kao što se govori, pogotovo nije 
ništa iz 19. stoljeća. Stadion se održava i održavat će se nadalje u okvirima mogućnosti 
Grada. Misli da mu se za vrijeme trajanja njegovog mandata može prigovoriti za koješta, 
ali za ulaganje u sportske objekte zasigurno ne i takav će prigovor uvijek s indignacijom 
odbiti ma što god o tome mislili.  

 
3. VUK PRICA je iznio kako Grad Rijeka svake godine privlači sve veći broj turista 
kojima bi trebalo ponuditi iz godine u godinu više sadržaja. Obzirom da gotovo u samom 
centru grada odnosno na Zametu postoji jedna špilja koja nije bogata nekim sadržajima, 
ali se nalazi u urbanoj sredini, interesira ga da li Grad planira tu špilju urediti i otvoriti je 
za javnost?  

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je Zametska špilja jedina 
koja postoji na području Grada Rijeke za koju se zna i zaštićena je kao krajobrazni oblik 
zaštite i u tom kontekstu se ne mogu poduzimati nikakve aktivnosti bez suglasnosti 
Ministarstva zaštite okoliša. Za uređenje te špilje Grad je napravio idejni projekt, ali 
problem je kako osigurati ulaz u samu špilju, jer je Zakonom izričito zabranjeno da se na 
ulazu u pećine grade neki objekti unutar urbane sredine, a bez takvog objekta na ulazu 
ne može se ući u špilju. U ovom trenutku je na ulazu u Zametsku špilju samo jedna 
pokrivena šahta, pa se ta dilema pokušava razriješiti s Ministarstvom. Nakon 
pronalaženja adekvatnog rješenja, Grad će u suradnji sa Županijskom ustanovom za 
zaštitu prirode krenuti u realizaciju uređenja tog objekta kako bi se omogućio ulaz 
posjetiteljima. Ujedno je podsjetio da je u prva tri mjeseca ove godine broj posjetitelja u 
Rijeci veći za 26% nego u istom razdoblju prošle godine. 
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4. PREDRAG MILETIĆ je, zbog lošeg izgleda zgrade nekadašnjeg Municipija kao i 
cijelog Trga riječke rezolucije, upitao da li Grad namjerava tom objektu i Trgu dati 
adekvatnu namjenu kakvu imaju takve zgrade u Europi i da li se Trg namjerava 
osloboditi od automobila kako se to napravilo i u ostalim gradovima Europe.  

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako ta konstatacija nije točna 
jer puno gradova u Europi ima svoju staru vijećnicu i danas u funkciji, ali i onih koji su 
zbog potrebe posla gradsku upravu i vijećnicu preselili u druge zgrade. Gledajući kroz 
povijest, pitanje je da li je ta zgrada koja se nalazi na Municipijskom trgu prva izvorna 
gradska vijećnica, jer je povijest učinila svoje i neki objekti su izgubljeni nepovratno. 
Osobno smatra da cijeli kompleks na Municipijskom trgu ne izgleda tako katastrofalno, 
obnovljene su fasade na južnom dijelu kompletnog Trga, a isto tako će se obnoviti 
fasade na sjevernom dijelu, kao što je obnovljeno 80-tak fasada u Starom gradu i na 
drugim područjima Grada. 

Naravno da će se riješiti i problem parkiranja na Municipijskom trgu, no za to prije 
svega treba stvoriti uvjete, a to je izgradnja garaže na Gomili, nakon čega će kompletan 
Municipijski trg, današnji Trg 128. brigade i kompletna Ulica Dolac postati pješačka zona 
i bit će adekvatno uređena kao i mnogi drugi dijelovi Starog grada. 

 
5. IDA MAHMUTEFENDIĆ je iznijela kako je socijalnim planom Primorsko-goranske 
županije za 2014. godinu planirano unapređenje pružanja zdravstvene zaštite osobama 
kojima je to potrebno, organiziranim stanovanjem u objektima u vlasništvu Primorsko-
goranske županije. Zanima je što je Grad po tom pitanju učinio i u kojem obimu postoji 
organizirano stanovanje u objektima Grada Rijeke za takve osobe? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da mu je drago da je Županija 
napravila takav plan, te iznio da je Socijalni program Grada Rijeke definiran još 90-tih 
godina, a oko 1998. godine je objedinjen u jedinstveni program temeljem Odluke o 
socijalnoj skrbi. Kada se radi o zbrinjavanju određenog dijela populacije kojoj je pomoć 
potrebna, to se radi kroz razne oblike vaninstitucionalne zaštite, što ne znači da će 
prestati potreba za institucionalnom zaštitom. U Rijeci postoje dvije stambene zajednice 
sa ukupno pet ili šest stanova koji su bili namijenjeni, prije svega, za djecu iz Doma za 
napuštenu i nezbrinutu djecu odnosno za one koji su napustili dom i nastavili samostalni 
život. Kao vaninstitucionalni oblik zaštite također se može smatrati i dnevni boravak za 
osobe sa psihičkim smetnjama koji je u Gradu Rijeci otvoren već nekoliko godina. Čini 
mu se da su prve stambene zajednice otvorene pred pet do šest godina. Jedan od 
oblika vaninstitucionalne zaštite su i klubovi umirovljenika kojih u Rijeci ima oko 12-13 
koji su uspostavljeni već desetljećima, a služe kao ogledan primjer vaninstitucionalne 
zaštite. Obzirom na to, misli da Rijeka neće imati nikakvih problema da se uklopi u Plan 
Primorsko-goranske županije, dok će se sve ostale jedinice lokalne samouprave morati 
još potruditi da dostignu standard Rijeke. 

 
6. DANKO ŠVORINIĆ je iznio kako postojećem sazivu svih vijeća mjesnih odbora na 
području Grada Rijeke u mjesecu svibnju ističu mandati, pa bi se temeljem odluke 
Gradskog vijeća u pravilu izbori trebali provesti negdje u trećem tjednu u mjesecu 
svibnju. Paralelno s tim izborima trebali bi se održati i izbori za Europski parlament. 
Neslužbeno su doznali da postoji mogućnost istovremenog održavanja tih izbora u 
Gradu Rijeci, a s druge strane se govori da bi se ti izbori održali tek u devetom mjesecu, 
pa ga interesira o čemu se tu radi? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je točno da se 
razmišljalo o tome da se izbori za članove vijeća mjesnih odbora održe paralelno s 
izborima za Europski parlament za što se zatražio i službeni stav Ministarstva uprave i 
Državnog izbornog povjerenstva. Državno izborno povjerenstvo je odgovorilo da nema 
prepreka da se izbori održe istovremeno, ali bi ih trebala provoditi dva biračka tijela u 
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različitim prostorijama, što je u ovim okolnostima praktično nemoguće provesti jer 
iziskuje znatna financijska sredstva te donosi čitav niz tehničkih problema. Boji se da bi 
istovremeno održavanje izbora izazvalo veliku zbunjenost građana jer bi trebali obići dva 
različita biračka mjesta.  Kako Zakon ne predviđa obvezu raspuštanja vijeća mjesnih 
odbora i raspisivanje izbora kao što je to slučaj sa Gradskim vijećem i Županijskom 
skupštinom, u dogovoru s Ministarstvom uprave razmatra se mogućnost da se izbori za 
vijeća mjesnih odbora pomaknu za neki primjereniji termin, najvjerojatnije u mjesecu 
rujnu ove godine o čemu će odluku donijeti Gradsko vijeće.  

 
7. DAVOR ZUBOVIĆ je iznio da se na području Gornjeg Zameta u ulici Ante Mandića, 
iznad benzinske pumpe, nalazi prostor u dužini od 400 m koji između brojeva 11 i 23 nije 
osvijetljen. Nakon što su izgrađeni bukobrani koji zaklanjaju rasvjetu sa zaobilaznice, taj 
dio ulice nema nikakve rasvjete, pa je upitao da li postoji mogućnost da se na tom 
području od 400 m postave jedno do dva rasvjetna tijela radi sigurnosti građana koji tuda 
prolaze? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako se upravo iz razloga što 
se radi o nenaseljenom području do sada tamo nije postavljala javna rasvjeta koja se do 
sada koristila sa zaobilaznice. Točno je da se izgradnjom bukobrana rasvijetljenost tog 
područja znatno smanjila, te će poslati nadležne komunalne službe i predstavnike TD 
Energo na izvid radi postavljanja javne rasvjete na tom području. 

 
8. DUŠKA MILOVANOVĆA zanima da li postoji mogućnost povezivanja MO Banderovo 
uz ulicu Plase sa centralnom autobusnom linijom. Radi se o ulici skromnih gabarita u 
kojoj je otežan promet čak i osobnim automobilima. Međutim, na tom području živi 
populacija starije životne dobi, pa da bi došli do grada moraju se pješke spustiti do 
Osječke ili Vukovarske ulice kako bi od tuda do centra grada mogli krenuti javnim 
prijevozom. Slijedom toga, interesira ga da li je Grad upoznat s tom problematikom i da li 
razmišlja o mogućnosti uvođenja gradske linije koja bi omogućila lakšu komunikaciju 
građana s centrom grada? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako zna za inicijativu 
Mjesnog odbora Banderovo i Podmurvice za uvođenje te linije. Temeljem toga, KD 
Autotrolej razmatra mogućnost uvođenja te linije, prije čega je potrebno zadovoljiti 
nekoliko uvjeta. Jedan od preduvjeta je analiza tehničkih mogućnosti za prometovanje 
autobusom ili mini busom kroz Ulicu Hahlić i Plase, a drugi je osiguranje financijskih 
sredstava za uvođenje nove linije. KD Autotrolej će razmotriti mogućnosti uvođenja te 
linije i napraviti analizu, nakon čega će o tome obavijestiti mjesni odbor. 

 
9. SANJIN KULJANIĆ je iznio kako je prije točno pet godina otvorena jedna od 
najljepših i najfrekventnijih šetnica u Gradu Rijeci, a to je Molo Longo, koja je dugačka 
točno 1852 m i koju građani vrlo često koriste, voze bicikle i šeću se. Međutim, na toj 
šetnici nedostaje jedan bitan sadržaj, a to je sanitarni čvor odnosno jedan WC, 
umivaonik i špina za vodu. Premda je pitanje u domeni Lučke uprave, zanima ga da li 
gradska vlast može nešto učiniti da se Molo Longo nadopuni tim sadržajem. 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako ne zanemaruje potrebu 
uređenja javnog WC na šetnici, ali to pitanje ne smatra toliko bitnim. Posljednjih godinu 
dana u dogovoru s Lučkom upravom poduzima se čitav niz aktivnosti za uređenje 
šetnice. Dio lukobrana je obnovljen, uvedeno je iznajmljivanje bicikala, postavljene su 
dvije dizalice na kojima se upravo završavaju radovi na njihovom dekorativnom 
osvjetljenju, koje će za koji tjedan biti prezentirano javnosti. Jedna od ideja je da se na 
objektu koji se nalazi otprilike negdje na sredini Lukobrana, kojeg sada koristi 
Dezinsekcija, uredi prostor koji će imati ugostiteljsku ponudu i koji bi mogao poslužiti za 
izložbeni program ili nešto slično. U tom objektu nalazili bi se i adekvatni sanitarni 
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čvorovi. Dezinsekciji su ponuđeni prostori u zoni bivše tvornice Torpedo i na tome se 
intenzivno radi te očekuje da će to biti relativno brzo riješeno. Koliko je njemu poznato, 
Lučka uprava je na Šetnici postavila klupe, nešto malo zelenila, a s tim aktivnostima će 
se i dalje nastaviti kako bi se šetnica učinila atraktivnom.  

 
10. TEA BOŽANIĆA zanima situacija sa okolišem dvorane Dinko Lukarić. Kod svake 
utakmice KK Kvarner nameće se pitanje parkinga, jer oko dvorane raste šikara. Budući 
je Dvorana u vlasništvu Grada Rijeke, upitao je da li Grad ima u planu urediti taj okoliš 
čime bi taj prostor ljepše izgledao, a ujedno bi se dobilo i koje parkirno mjesto, jer se 
sada zbog nedostatka parkirališta vozila parkiraju po kolniku. 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je podsjetio da KK Kvarner igra u Dvorani 
Dinko Lukarić na svoj zahtjev, iako su mu ponuđene i druge gradske dvorane, gdje ne bi 
bilo problema s parkiranjem. Za dvoranu Dinko Lukarić napravljen je projekt za 
kompletno preuređenje koji je zbog krize stavljen na čekanje. Ako se uspije naći neki 
fond za financiranje uređenja dvorane Grad će se javiti na takav natječaj, no za sada 
takvih natječaja nema. Nadalje je iznio da, ukoliko se radi o neuređenom zelenilu, onda 
prihvaća kritiku i taj će dio biti saniran, ali za asfaltiranje novih prostora za vozila morala 
bi se ishodovati prostorno planska dokumentacija, čime bi se zadiralo u već postojeći 
projekt uređenja dvorane. Parkiranje po pločnicima nije baš specifično niti za Rijeku niti 
za druge gradove kod nas i u Europi. Misli da ima vrlo malo sportskih objekata koji su 
pozicionirani tako da mogu prihvatiti prilaz vozilima. Napomenuo je da čak i jedan od 
najvećih klubova na svom stadionu Camp Nou u Barceloni nema javno parkiralište, osim 
za službene i vip osobe, a ostali su upućeni na taksi i javni prijevoz. Svi koji žive pokraj 
sportskog objekta prilikom održavanja sportskih manifestacija moraju se priviknuti na 
određenu gužvu koja u tim okolnostima nastaje. 

 
TEO BOŽANIĆ je dodao da se iz iskustva može reći da je u Rijeci puno toga u planu, a 
malo toga se realizira i to nakon mnogo godina planiranja. Budući da je riječ o 100 do 
150 m2 asfalta bilo bi uputno raščistiti šikaru i taj dio asfaltirati. Ako je to Gradu puno, 
osobno će predložiti Vijeću mjesnog odbora Brašćine-Pulac da se to uvrsti u plan 
prioriteta mjesnog odbora za 2015. godinu, iako misli da je to pitanje TD Rijeka sport. 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je, u svezi prijedloga da se to uvrsti u 
komunalne prioritete, podsjetio da u tom slučaju financiranje opet ide iz gradskog 
proračuna. Ponovio je da nije u pitanju novac, već ishođenje projektne dokumentacije 
bez koje se takav parking ne može graditi. 

 
11. SNJEŽANA ČOP je iznijela da se od puštanja u promet ceste D 404 pojavio problem 
u prometu, za vozila i za pješake, na skretanju iz Šetališta Andrije Kašića Miošića u 
prolaz prema skladištu Brodokomerca odnosno parkiralištu Brajdica, odlagalištu vozila 
pauk i ulazu u lučicu skladišta drva kod Citrusa. Problem nastaje kad iz tog prolaza 
ulaze ili izlaze kamioni tegljači koji stvaraju prometne čepove koji dugo traju te je u tim 
trenucima sva komunikacija prekinuta za stanare okolnih zgrada i korisnike parkirališta 
Brajdica, a učestale su i prometne nezgode. Na tom području često se nalaze 
nepropisano parkirani automobili, gosti kafića, a u samom prolazu odvijaju se pretovarne 
manipulacije. U svezi toga interesira je, što se u interesu stanara Brajdice i drugih 
sudionika u prometu, može poduzeti kako bi se riješio taj problem? 

  
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako se najprije kukalo kako 
Gradu treba kontejnerski terminal, pa cesta D 404, a sada je sve to postao problem za 
okolne građane i stanare. Nekog posebnog rješenja za taj problem nema jer je riječ o 
utjecaju više faktora. Jedan od faktora su neodgovorni građani koji parkiraju na 
zabranjenim mjestima, pa će zatražiti pojačani prometni nadzor Prometnog redarstva i 
Policije. Ujedno će nastojati da sa koncesionarom odnosno Lučkom upravom utvrdi u 
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kojoj mjeri nastaju problemi oko ulaska kamiona na terminal i koliko se koristi novi ulaz 
na istočnom dijelu terminala koji se direktno veže na cestu D 404. 

 
12. IVAN IVANIŠ je iznio da na Kantridi i Zametu postoji jedna spojna prometnica, mali 
tunel, koja prolazi ispod željezničke pruge. Izgradnjom sportskih objekata na Kantridi i na 
Zametu, nove plaže Ploče i velikog naselja na Srdočima, taj promet između sjevernog i 
južnog dijela zapadnog dijela grada postao je jako intenzivan. Taj prolaz ispod 
željezničke pruge je toliko mali da ne zadovoljava nikakve uvjete, pa je iz tih razloga 
napravljen projekt za izgradnju novog željezničkog podvožnjaka, koji nije realiziran. 
Upitao je u kojoj je fazi taj projekt i kada bi građani mogli očekivati izgradnju novog 
prolaza ispod željezničke pruge? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je točno da je zbog 
proširenja tog pothodnika i ceste koja tuda prolazi napravljen projekt koji mora biti 
napravljen sukladno propisima koji određuju tehničke uvjete, od širine ceste, nogostupa, 
nagiba prometnice i sl., što znači da bi ulaz u taj pothodnik trebao početi negdje 15-20 
metara prije samog pothodnika. Cijena tih radova kreće se negdje oko 20 milijuna kuna 
što je u ovom trenutku prilično velik iznos. U dogovoru sa Hrvatskim željeznicama 
planira se kompletna rekonstrukcija željezničke pruge od Matulja do Delnica, gdje bi se 
na cijeloj toj dionici izgradila dvokolosječna pruga, a Hrvatske željeznice bi sve prijelaze 
preko pruge riješile u skladu s propisima. Prema tome, nakon toliko dugog čekanja, 
može se čekati još nekoliko godina jer se radovi na ovom zahvatu očekuju negdje 
krajem 2015. godine, a završetkom tih radova riješit će se svi kolni i pješački prolazi u 
dvije razine, nakon čega će nigdje neće morati niti autom niti pješice prelaziti preko 
pruge. 

. 
13. dr.sc.TEA ČALJKUŠIĆ-MANCE je iznijela problem prihvatljivog okupljališta za 
mlade koji se pojavio, pa je zanima da li Grad razmišlja u smislu privođenja nekih 
prostora svrsi za okupljanje mladih i korisnog provođenja slobodnog vremena, koji zbog 
opće poznatih razloga ne mogu ići na mjesta koja su visoko komercijalizirana jer im nisu 
ekonomski dostupna kao na žalost i sve većem broju građana iz već poznatih razloga. 
Upoznata je s projektom uređenja zgrade Hartere za tu svrhu, pa je zanima u kojoj je 
fazi? Ujedno je zanima zgrada Guvernerove palače gdje je Grad prenio vlasništvo na 
Povijesni i pomorski muzej čiji je osnivač Županija, pa je interesira da li je moguća 
suradnja Grada i Županije po tom pitanju?  

Kao primjer navela je Pulu gdje se nalazi slična zgrada, također spomenik 
kulture, u kojoj je sada Dom hrvatskih branitelja i koja je obogaćena sa puno sadržaja za 
mlade po vrlo niskim cijenama. Osim što se u njoj održavaju balovi, u njoj se nalazi 
čitaonica, kavana, čak i diskoteka, u kojoj se cijeli dan okuplja velik broj mladih ljudi. 
Zanima je da li se po tom pitanju može nešto učiniti u Rijeci? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je riječ o dosta 
kompleksnom pitanju budući da se ne zna da li se govori o alternativi za zabavu u 
kasnim večernjim satima ili o mogućnosti kreativnih aktivnosti kroz cijeli dan. Ako se 
govori o dnevnim aktivnostima, istaknuo je da i sada postoji čitav niz prostora i institucija 
koje već koriste razne udruge, od Hrvatskog kulturnog doma, Filodramatike, Art kina, 
Doma mladih i sl, u kojima se provodi čitav niz atraktivnih i edukativnih programa koji su 
prije svega namijenjenim mladim ljudima. Točno je da je u planu izgradnja Centra mladih 
u Harteri, ali to zahtijeva rješavanje čitavog niza problema koje u tom kontekstu treba 
riješiti, od zatvaranja financijske konstrukcije do cjelokupnog uređenja tog područja koje 
je najvećim dijelom u privatnom vlasništvu. Gradski objekti su na kraju Hartere u 
Marganovu, a ostali objekti su u privatnom vlasništvu pa se prilikom gradnje mora znati 
što hoće privatni vlasnik koji u ovom trenutku ne poduzima nikakve aktivnosti. Znači, 
Grad je spreman krenuti u uređenje tog prostora, ali bez uključivanja privatnika taj 
prostor će teško zaživjeti. Natječajem koji je bio raspisan prošle godine prostori Palaha, 
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Hartere i Filodramatike dani su na upravljanje grupi udruga čiji je cilj da u tim prostorima 
osmisle programe za mlade ljude, ali i za to je potrebno određeno vrijeme. No, već sada 
postoji čitav niz prostora i programa koji se mogu koristiti, a ubrzo će u potpunosti  
profunkcionirati i programi u navedenim prostorima. 

 
dr.sc. TEA ČALJKUŠIĆ-MANCE je dodala da je ona mislila na kombinaciju dnevne i 
noćne zabave zato što je prostor o kojem je govorila čitav dan u funkciji.  

 
14. IVAN BOGDANIĆ je iznio da se legalizacija građevinskih objekata i drugih 
nelegalnih građevina provodi u našem gradu, kao i drugim gradovima u Republici 
Hrvatskoj, a među nekim neriješenim pitanjima je i pitanje legalizacije objekata na 
gradskom ili na državnom zemljištu u naseljima u Gradu kao što su Mihačeva Draga, 
Mario Genari, G. Vežica, Sv. Križ, Rujevica i sl. Obzirom da je Gradonačelnik nedavno 
imao sastanak s predstavnicima građana iz tih naselja, interesira ga što je sve 
dogovoreno za rješavanje tih problema odnosno legalizacije u navedenim područjima? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako gdin Bogdanić jako 
dobro zna da na tim područjima, iako je bilo dosta zahtjeva, za sada niti jedan zahtjev za 
legalizaciju nije riješen pozitivno. Kao što je više puta najavljivao, iznio je da će se sve 
rješavati u sklopu urbanističkog plana uređenja koji treba definirati izgled glavnine zone 
koja je koncentrirana na područje Rujevice, uz zadovoljavanje preduvjeta infrastrukture. 
To znači da će dio objekata koji su sada izgrađeni pod određenim uvjetima moći ostati, a 
dio objekata će se vjerojatno trebati ukloniti kako bi infrastrukturu mogli rješavati 
isključivo sukladno zakonskim propisima i na tome će inzistirati te po pitanju legalizacije 
postupati jednako prema svim građanima. 

 
15. mr.sc. VESNA BUTERIN je postavila pitanje viška djelatnika u HŽ Cargo centar 
Rijeka, gdje će prema njenim informacijama, od 150 djelatnika 83 dobiti otkaz, što 
predstavlja problem za te ljude i njihove obitelji. Na žalost, kroz medije i od odgovornih 
ljudi u ovom gradu nije se o tome puno pisalo niti previše govorilo, pa je interesira da li je 
Gradonačelnik nešto poduzeo i ako je, što je konkretno poduzeo kako bi spasio radna 
mjesta tih ljudi u gradu Rijeci? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je HŽ Cargo državna 
tvrtka, a ne gradska,  pa ne zna koje bi mjere on mogao poduzeti vezano uz poslovnu 
politiku tvrtke u kojoj Grad nema nikakvih vlasničkih niti upravljačkih prava. Naveo je da 
je problem željeznice nešto što se u Hrvatskoj pojavljuje u kontekstu organizacije i 
efikasnosti već dugi niz godina, te se ne sjeća da su njezini kolege u proteklih nekoliko 
godina poduzeli nešto u kontekstu podizanja efikasnosti željeznice. Ne zna što će se 
dešavati sa HŽ Cargo jer to ne ovisi o njemu, ali zna da se radi o potpuno zapuštenoj 
tvrtki koja nema niti ljudske niti materijalne resurse koji su potrebni za održavanje, a 
kamoli za podizanje konkurentnosti riječkog prometnog pravca. Ponovio je kako ne zna 
što bi on u tom kontekstu trebao poduzeti prema HŽ Cargo osim općih mjera koje su 
definirane kroz socijalni program Grada Rijeke kojim se pokušava pomoći i  zbrinuti sve 
one koji ostaju bez posla. 

 
mr.sc. VESNA BUTERIN je iznijela da svi znaju da to nije gradska firma, ali ni 
Brodogradilište 3. maj nije bio gradska firma pa je Grad svojedobno htio dati jamstva za 
gradnju brodova ukoliko to Vlada ne bude učinila, iako se dobro znalo da Grad po tom 
pitanju nije mogao ništa učiniti jer nije bilo zakonske mogućnosti za to. No, kriteriji su 
dvostruki jer je onda neka druga vlada bila na čelu države, a sada, kada njegov 
stranački kolega Ministar pomorstva, prometa i infrastrukture Siniša Hajdaš Dončić dijeli 
otkaze, Gradonačelnik šuti i ne bori se za prava radnika. U nekim drugim gradovima, 
bez obzira što HŽ Cargo nije gradska tvrtka, gradonačelnici su digli svoj glas, iako 
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nemaju previše mogućnosti da zaštite te ljude od otkaza, ali dali su im moralnu potporu i 
stali uz njih. 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio kako se on borio za opstanak 
brodogradnje u Rijeci jer su njeni kolege učinili sve da brodogradnja postane upitna. Isto 
tako, problemi HŽ Cargo i problemi HŽ općenito leže u činjenici da od 2003. do 2011. 
godine nije uložena niti kuna u modernizaciju željeznice i nabavku nove opreme, novih 
lokomotiva, novih vagona, niti u projektiranje željeznice, pogotovo na riječkom 
prometnom pravcu. On se borio za opstanak brodogradnje, iako je bio svjestan da će 
restrukturiranje brodogradilišta nesumnjivo dovesti do smanjenja broja radnih mjesta. To 
nitko nije skrivao i u u kontekstu opstanka brodogradnje uložio je itekako puno truda. 
Ponovio je kako je važno da HŽ Cargo ostane konkurentna kompanija, a koliko će ljudi 
ostati u HŽ Cargo on ne može odlučivati. Što se tiče kritike prema vladi, njegov je stav 
uvijek isti. Prije svega, važan mu je interes Grada Rijeke i u tom kontekstu vrlo jasno 
iznosi svoje stavove i nezadovoljstvo prema bilo kojoj vladi kada za to postoje opravdani 
razlozi. 

 
 

 UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da na prijedlog 
dnevnog reda, koji je dostavljen uz poziv za sjednicu Gradskog vijeća, nije podnesen 
prigovor. Predsjednica Vijeća zatim je izvijestila da su naknadno, sukladno odredbi 
članka 125. stavka 1. Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljena dva prijedloga za dopunu 
dnevnog reda sjednice točkama: "Prijedlog odluke o izboru osoba kojima se povjerava 
obavljanje komunalnih poslova održavanja javnih površina na temelju ugovora na 
području Grada Rijeke" i "Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. 
Drenova", da su uz prijedloge za dopunu dnevnog reda dostavljeni i materijali po 
predloženim dopunama te da je uz točku 1. Izbori i imenovanja naknadno dostavljen 
materijal: "Prijedlog odluke o razrješenju potpredsjednika i izboru potpredsjednice 
Odbora za promet Gradskog vijeća Grada Rijeke." 

 
Predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje prijedloge za dopunu dnevnog 

reda sjednice kako slijedi: 
 
1. Prijedlog da se dnevni red sjednice dopuni točkom: "Prijedlog odluke o 

izboru osoba kojima se povjerava obavljanje komunalnih poslova održavanja 
javnih površina na temelju ugovora na području Grada Rijeke" koju bi Gradsko 
vijeće razmatralo kao točku 12. predloženog dnevnog reda. 

Gradsko vijeće je prijedlog za dopunu dnevnog reda usvojilo 
JEDNOGLASNO. 

 
2. Prijedlog da se dnevni red sjednice dopuni točkom: "Prijedlog rješenja o 

promjeni namjene javnog dobra u k.o. Drenova" koju bi Gradsko vijeće razmatralo 
kao 15. i ujedno posljednju točku predloženog dnevnog reda. 

Gradsko vijeće je prijedlog za dopunu dnevnog reda usvojilo 
JEDNOGLASNO. 
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Zatim je predsjednica Gradskog vijeća objavila da je Gradsko vijeće 
usvojilo sljedeći  

D N E V N I  R E D 
1. Izbori i imenovanja 

Prijedlog odluke o razrješenju potpredsjednika i izboru potpredsjednice 
Odbora za promet Gradskog vijeća Grada Rijeke 

2. Prijedlog odluke o imenovanju ravnateljice Art-kina 
3. Izvješće o sigurnosnom stanju na području grada Rijeke u 2013. godini 
4. Godišnje izvješće o radu Zaklade Sveučilišta u Rijeci za 2013. godinu 
5. Izvješće o stanju sustava zaštite i spašavanja na području grada Rijeke u 

2013. godini 
6. Prijedlog odluke o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe 

Grada Rijeke u 2014. godini 
7. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o uvjetima i načinu 

držanja kućnih ljubimaca, načinu kontrole njihova razmnožavanja, 
uvjetima i načinu držanja vezanih pasa te načinu postupanja s napuštenim 
i izgubljenim životinjama 

8. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu 
9. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o građevinskom 

zemljištu 
10. Izvješće Povjerenstva za praćenje izvršavanja Odluke i Ugovora o davanju 

koncesije za gospodarsko korištenje pomorskog dobra na području plaže 
Ploče u Rijeci za 2013. godinu 

11. Prijedlog odluke o razrješenju i imenovanju članice Vijeća za davanje 
koncesijskih odobrenja 

12. Prijedlog odluke o izboru osoba kojima se povjerava obavljanje 
komunalnih poslova održavanja javnih površina na temelju ugovora na 
području Grada Rijeke 

13. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene Statuta 
Osnovne škole Vladimir Gortan 

14. Izvješće o korištenju Proračunske zalihe u Proračunu Grada Rijeke za 
2014. godinu za mjesec veljaču 2014. godine 

15. Prijedlog odluke o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Drenova. 
 

 
TOČKA 1. 

Izbori i imenovanja 
Prijedlog odluke o razrješenju potpredsjednika i izboru potpredsjednice Odbora za 

promet Gradskog vijeća Grada Rijeke 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
predlagatelj Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja te da je materijal za ovu točku 
dnevnog reda dostavljen naknadno. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o 

razrješenju Filipa Jakovca dužnosti potpredsjednika i izboru Henriet Bilandžić za 
potpredsjednicu Odbora za promet Gradskog vijeća Grada Rijeke. 
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TOČKA 2. 
Prijedlog odluke o imenovanju ravnateljice Art-kina 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 

predlagatelj Upravno vijeće Art kina, da je očitovanje Gradonačelnika na prijedlog 
dostavljeno u materijalima te da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku 
dnevnog reda dostavljeni na klupe.  

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje imao je predsjednik Upravnog vijeća Art kina 

Velid Đekić. 
 
U raspravi su sudjelovali članica Vijeća Ljubica Dujmović-Kosovac i 

Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (27 za, 4 

suzdržana) donijelo Odluku o imenovanju Slobodanke Mišković za ravnateljicu 
Art kina. 

 
TOČKA 3. 

Izvješće o sigurnosnom stanju na području grada Rijeke u 2013. godini 
  

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
po ovoj točki dnevnog reda sjednici nazočni zamjenik načelnice Policijske uprave 
Primorsko - goranske Jasmin Brkljača i načelnik Sektora policije Antun Štemberga. 
 Predsjednica Vijeća nadalje je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali 
ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je zamjenik načelnice Policijske 
uprave Primorsko - goranske Jasmin Brkljača. 
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća mr.sc. Vesna Buterin, Gordana 
Petrović, Predrag Miletić, Danko Švorinić i Ana Trošelj,  zamjenik načelnice Policijske 
uprave Primorsko - goranske Jasmin Brkljača te završno mr.sc. Vesna Buterin ispred 
Kluba HDZ-HSP AS. 
 
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (28 za,  1 suzdržan)  
donijelo sljedeći 

z a k l j u č a k 
 

Prihvaća se Izvješće o sigurnosnom stanju na području Grada Rijeke u 
2013. godini. 

 
TOČKA 4. 

Godišnje izvješće o radu Zaklade Sveučilišta u Rijeci za 2013. godinu 
  
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 

zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća 
na klupe. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je ravnateljica Zaklade doc.dr.sc. Iva 

Rinčić. 
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U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća mr.sc. Vesna Buterin ispred Kluba HDZ-
HSP AS, dr.sc. Petra Karanikić ispred Kluba SDP i ARS, Vuk Prica, Ljiljana Mihić, Danijel 
Paliska i mr.sc. Ernest Cukrov te ravnateljica Zaklade doc.dr.sc. Iva Rinčić.  

 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo sljedeći 
 

z a k lj u č a k 
 

Prihvaća se Godišnje Izvješće o radu Zaklade Sveučilišta u Rijeci za 2013. 
godinu.  

 
TOČKA 5. 

Izvješće o stanju sustava zaštite i spašavanja na području grada Rijeke 
u 2013. godini 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo zaključak kojim 

se prihvaća Izvješće o stanju sustava zaštite i spašavanja na području grada 
Rijeke u 2013. godini. 

 
TOČKA 6. 

Prijedlog odluke o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe 
Grada Rijeke u 2014. godini 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da je 

materijal razmatrao Odbor za Statut, Poslovnik i propise te da je zaključak Odbora 
dostavljen članovima Vijeća na klupe. 

 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o 
kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe Grada Rijeke u 2014. godini. 

 
 

TOČKA 7. 
Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o uvjetima i načinu držanja 
kućnih ljubimaca, načinu kontrole njihova razmnožavanja, uvjetima i načinu 

držanja vezanih pasa te načinu postupanja s napuštenim i izgubljenim životinjama 
  
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 

zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća 
na klupe. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko 

Obersnel. 
 

 U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Hrvoje Burić ispred Kluba HDZ-HSP AS, 
Duško Milovanović ispred Kluba SDP i ARS, Hrvoje Burić, Ida Mahmutefendić, Vedran 
Sabljak, Danko Švorinić, Danijel Paliska, Ivan Bogdanić, Bojan Kurelić, Teo Božanić i Ivan 
Ivaniš, Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel te završno Hrvoje Burić ispred Kluba HDZ-
HSP AS. 
 

Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je u okviru rasprave obavijestio da je došlo 
do tehničke pogreške u prijepisu teksta Prijedloga odluke i da je tekst potrebno ispraviti 
tako da u članku 5. stavku 2. ispravno trebaju stajati riječi: "iznimno od odredbe stavka 1. 
....." (a ne kako piše stavka 2.), a u predzadnjem stavku istog članka trebaju ispravno 
stajati riječi: "Posjednik koji drži psa u smislu stavaka 1. i 3. ovog članka" (a ne kako piše 
stavaka 2. i 4.).  
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 Nakon rasprave, predsjednica Vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je utvrdila da 
su navedeni ispravci u tekstu Odluke postali sastavni dio Odluke o kojoj Vijeće 
glasuje. 
 
 Zatim je Gradsko vijeće VEĆINOM GLASOVA (23 za,  3 protiv, 6 suzdržanih)  
donijelo Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o uvjetima i načinu držanja 
kućnih ljubimaca, načinu kontrole njihova razmnožavanja, uvjetima i načinu 
držanja vezanih pasa te načinu postupanja s napuštenim i izgubljenim 
životinjama. 

 
TOČKA 8. 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama  
Odluke o komunalnom redu 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 

zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća 
na klupe, da je amandmane na Prijedlog odluke podnio Klub PGS-AM te da su 
amandmani Kluba PGS-AM također dostavljeni članovima Vijeća na klupe. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko 

Obersnel. 
 

 U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Teo Božanić ispred Kluba HDZ-HSP AS, 
Duško Milovanović ispred Kluba SDP i ARS, Ana Trošelj ispred Kluba PGS-AM, 
Snježana Čop ispred Kluba HNS-IDS, dr.sc. Aleksandar Bulog, Bojan Kurelić, Ivan 
Ivaniš, Ana Trošelj, Danko Švorinić, Predrag Miletić, Teo Božanić, Čedomir Salević, Ida 
Mahmutefendić, Vedran Sabljak, Duško Milovanović, Ana Komparić Devčić i Ljubica 
Dujmović-Kosovac, direktor hotela Continental Damir Balenović, Gradonačelnik mr.sc. 
Vojko Obersnel te završno Teo Božanić ispred Kluba HDZ-HSP AS i Bojan Kurelić ispred 
Kluba PGS-AM. 
 
 Duško Milovanović je ispred Kluba SDP i ARS, u dijelu rasprave koji se odnosio 
na zabranu konzumiranja alkohola na javnim površinama te propisanu kaznu za taj 
prekršaj, predložio da do kraja ove godine Komunalno redarstvo koje vrši nadzor nad 
provođenjem Odluke, prekršiteljima ne izdaje kazne za taj prekršaj, već da se samo 
izdaju opomene i upozorenja te da se roditeljima maloljetnih prekršitelja, kojima se 
ionako ne može naplatiti kazna, dostave upozorenja o prekršajima koje su počinila 
njihova djeca. 
 
 Gradonačelnik je slijedom prijedloga Kluba SDP i ARS predložio da Gradsko 
vijeće usvoji Odluku u predloženom tekstu (te usput naglasio da kao predlagatelj ustraje 
na predloženom tekstu odluke), ali da donese i dodatni zaključak koji bio sadržavao 
rješenje po kojem se do kraja ove godine ne bi provodila naplata kazni za počinjeni 
prekršaj konzumiranja alkoholnih pića na javnim mjestima, već bi se neprihvatljivo 
ponašanje sankcioniralo putem izrečenih opomena.  

 
G l a s o v a nj e: 
 
I. Predsjednica Gradskog vijeća stavila je na glasovanje amandmane 

podnesene na Prijedlog odluke od strane Kluba PGS-AM, s kojima se 
Gradonačelnik kao predlagatelj odluke nije suglasio kako slijedi: 
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Amandman broj 1. 
Članak 6. Prijedloga odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu 
mijenja se i glasi: 
"Članak 43. briše se." 
Gradsko vijeće nije prihvatilo amandman (12 glasova za), 
 
Amandman broj 2. 
Članak 10. Prijedloga odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom 
redu mijenja se i glasi: 
"Članak 75. briše se." 
Gradsko vijeće nije prihvatilo amandman (12 glasova za), 
 

 II. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (18 za,  11 protiv, 1 suzdržan)  
donijelo Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu. 
 
 III. Zatim je Gradsko vijeće, na prijedlog Kluba SDP i ARS, VEĆINOM 
GLASOVA (27 za,  1 protiv, 2 suzdržana)  donijelo sljedeći 
 

z a k l j u č a k 
 

Zadužuje se Odjel gradske uprave za komunalni sustav, Direkcija za 
komunalno redarstvo, da u razdoblju do 31. prosinca 2014. godine obavlja nadzor 
nad provođenjem odredbi o zabrani konzumiranja alkohola na javnim površinama 
na način da nadgleda i opominje prekršitelje bez postupanja u smislu izdavanja 
prekršajnih naloga. 

 
TOČKA 9. 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama  
Odluke o građevinskom zemljištu 

  
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 

zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća 
na klupe. 

 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (24 za, 3 suzdržana)  
donijelo Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o građevinskom zemljištu. 
 

 
TOČKA 10. 

Izvješće Povjerenstva za praćenje izvršavanja Odluke i Ugovora o davanju 
koncesije za gospodarsko korištenje pomorskog dobra na području plaže Ploče 

u Rijeci za 2013. godinu 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća 
na klupe. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (26 za, 1 suzdržan)  

donijelo sljedeći 
z a k l j u č a k 

 
Prihvaća se Izvješće Povjerenstva za praćenje izvršavanja Odluke i 

Ugovora o davanju koncesije za gospodarsko korištenje pomorskog dobra na 
području plaže Ploče u Rijeci za 2013. godinu. 
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TOČKA 11. 
Prijedlog odluke o razrješenju i imenovanju članice Vijeća za davanje 

koncesijskih odobrenja 
 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 

zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća 
na klupe. 

 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (25 za, 1 suzdržan)  
donijelo Odluku o razrješenju i imenovanju članice Vijeća za davanje koncesijskih 
odobrenja. 

 
TOČKA 12. 

Prijedlog odluke o izboru osoba kojima se povjerava obavljanje 
komunalnih poslova održavanja javnih površina na temelju ugovora na području 

Grada Rijeke 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je uvodno izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća 
na klupe. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izboru 

osoba kojima se povjerava obavljanje komunalnih poslova održavanja javnih 
površina na temelju ugovora na području Grada Rijeke. 

 
 

TOČKA 13. 
Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Izmjene Statuta 

Osnovne škole "Vladimir Gortan" 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
očitovanje Gradonačelnika na prijedlog dostavljeno u materijalima te da su zaključci 
odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.  

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o davanju  

prethodne suglasnosti na Izmjene Statuta Osnovne škole "Vladimir Gortan".  
 

 
TOČKA 14. 

Izvješće o korištenju Proračunske zalihe u Proračunu Grada Rijeke za 2014. 
godinu za mjesec veljaču 2014. godine 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 

zaključak Odbora za proračun i financije koji je razmatrao ovu točku dnevnog reda 
dostavljen članovima Vijeća na klupe.  

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo sljedeći 
 

z a k l j u č a k 
 

Prihvaća se Izvješće o korištenju Proračunske zalihe u Proračunu Grada 
Rijeke za 2014. godinu za mjesec veljaču 2014. godine. 
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TOČKA 15. 
Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Drenova 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Rješenje o 

promjeni namjene javnog dobra u k.o. Drenova. 
 
 

 
Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: Hrvoje Burić, 

mr.sc. Vesna Buterin i Vedran Sabljak. 
 
 
 
Sjednica je zaključena u  16,10 sati. 
 
 
 
 
 

  Tajnica        Predsjednica 
      Gradskog vijeća      Gradskog vijeća 
Mirna Pavlović-Vodinelić,v.r.     Dorotea Pešić-Bukovac, v.r. 

 
 

 


	Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je ravnateljica Zaklade doc.dr.sc. Iva Rinčić.
	U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća mr.sc. Vesna Buterin ispred Kluba HDZ-HSP AS, dr.sc. Petra Karanikić ispred Kluba SDP i ARS, Vuk Prica, Ljiljana Mihić, Danijel Paliska i mr.sc. Ernest Cukrov te ravnateljica Zaklade doc.dr.sc. Iva Rinčić. 

